
加盟
FRANCHISE

統一超商建立完善的加盟制度，在「專業分工、共存共榮」的理念下，

提供強大後勤系統，規劃完整的訓練課程，舉凡經營、行銷、財務、稅

務、顧客服務等，透過授課分享和專業顧問的輔導，不斷提升加盟主各

種知識與技術，讓每一位加盟主都能打造屬於自己的事業版圖。

President Chain Store Corporation (PCSC) has a comprehensive 
franchise system that believes in “assigning responsibilities according 
to professional skills and prospering together”. Our headquarters offer 
comprehensive training courses that cover topics such as business 
operations, marketing, finance, taxes, and customer service. Through 
the discussions in class and guidance from professional advisors, 
franchisees can improve their skills and knowledge so that everyone 
can establish their own unique business.

統一超商更以永續經營為概念，因應環境變化即時調整加盟分潤、提供加

盟續約優惠等，全方位照顧加盟夥伴食衣住行育樂的需求，免除加盟主的

後顧之憂，與統一超商一起打造加盟共榮圈，穩健成長，好還要更好。

PCSC sets up sustainable operations, so we adjust franchise profit 
sharing ratios according to the current circumstances, offer special 
contract renewal fees for franchises, and take care of all aspects of our 
franchisees’ daily lives so they don’t have to worry about them. PCSC 
aims to build a co-prosperity sphere to help everyone grow steadily and 
become better.

當我們同在一起 
力 量 大 無 比

When We Work Together, Our Strength is Unlimited

完善加盟制度，陪你一起成長、大步向前。
A comprehensive franchise system  

to help you grow and move forward.




